

Title (en)
Support for bottles

Title (de)
Halterung für Flaschen

Title (fr)
Support pour bouteilles

Publication
EP 2845521 A1 20150311 (FR)

Application
EP 13183356 A 20130906

Priority
EP 13183356 A 20130906

Abstract (en)

[origin: WO2015032881A2] Storage device (1) in which at least one lateral area (11, 12), which extends in continuation of a central area (5), comprises a lateral face (f2) having an area of contact with an upright, a lateral face (f1) of said central area (5) and the lateral face (f2) of the lateral area forming a notch in which the upright is accommodated, the central area being extended, on the side of its lateral face (f1), by a projection (9) that is bent in a transverse direction with respect to an apical face (6) of said central area, said projection having an area of contact (A2) with the upright.

Abstract (fr)

Dispositif de stockage (1) dans lequel au moins une zone latérale (11, 12), qui s'étend en prolongement d'une zone centrale (5), comprend une face latérale (f2) présentant une zone d'appui d'un montant, une face latérale (f1) de ladite zone centrale (5) et la face latérale (f2) de la zone latérale formant une entaille dans laquelle est logé le montant, la zone centrale étant prolongée, du côté de sa face latérale (f1), par une saillie (9) repliée dans une direction transversale par rapport à une face apicale (6) de ladite zone centrale, ladite saillie présentant une zone d'appui (A2) du montant.

IPC 8 full level

A47F 7/28 (2006.01); **A47B 73/00** (2006.01); **A47B 96/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 73/00 (2013.01); **A47B 96/027** (2013.01); **A47F 7/283** (2013.01)

Citation (applicant)

GB 2346549 A 20000816 - CLOKE GRAHAM [GB]

Citation (search report)

- [A] US 6095466 A 20000801 - SENER JAMES [US], et al
- [A] CN 2920003 Y 20070711 - YUANMAO INDUSTRY CO LTD [CN]

Cited by

CN109549366A; US11324313B2; US2022312963A1; US11882933B2

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2845521 A1 20150311; EP 3041387 A2 20160713; EP 3041387 B1 20180530; WO 2015032881 A2 20150312; WO 2015032881 A3 20150521

DOCDB simple family (application)

EP 13183356 A 20130906; EP 14758965 A 20140905; EP 2014068894 W 20140905